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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Okrêgowe izby pielêgniarek i po³o¿nych pe³ni¹ bardzo wa¿n¹ rolê w rozwi¹zywaniu problemów

zwi¹zanych z wykonywaniem zawodu. Izby sta³y siê nieod³¹cznym elementem codziennej pracy pielêg-
niarek i po³o¿nych. Dziêki swojemu zaanga¿owaniu oraz konsekwentnemu d¹¿eniu do realizowania po-
stawionych celów a tak¿e zdolnoœci do samoorganizacji zapewniaj¹ swoim cz³onkom lepszy i szybszy
dostêp do pomocy w rozwi¹zywaniu pojawiaj¹cych siê problemów.

Ministerstwo Zdrowia, bez konsultacji z samorz¹dem, przygotowa³o projekt zmian zak³adaj¹cy likwi-
dacjê dwudziestu dziewiêciu okrêgowych izb i dostosowanie ich struktur do podzia³u administracyjne-
go kraju. Budzi to zdecydowany sprzeciw samorz¹du, gdy¿ plany te s¹ jawn¹ i daleko id¹c¹ prób¹
podwa¿ania jego niezale¿noœci.

Zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o uwzglêdnienie postulatów œrodowiska pielêgniarek i po³o¿-
nych, a tym samym odst¹pienie od planowanych zmian. Podobnie jak ca³e œrodowisko uwa¿am, ¿e
przekszta³cenie struktury oraz wyznaczenie nowego obszaru dzia³ania poszczególnych izb nie le¿y w in-
teresie pielêgniarek i po³o¿nych. Godzi w gwarancje i uprawnienia przynale¿ne samorz¹dom.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Karczewski




